
Geachte raadsleden,
 
15 april jl. heb ik u geïnformeerd over de procedure rondom het bestemmingsplan Hotel Corfwater. 
Ik herhaal kort even de context. Om deze ontwikkeling mogelijk te maken dient de ontwikkelaar Het 
Nieuwe Strand Petten (verder: HNSP) NNN (Natuurnetwerk Nederland) gebied te compenseren. 
 
Deze compensatie houdt in dat de uitvoering van het geheel van activiteiten gezamenlijk leidt tot een
duidelijk aantoonbare meerwaarde voor het Natuurnetwerk Nederland voor wat betreft kwaliteit en 
samenhang zonder dat dit ten koste gaat van het totaaloppervlak aan NNN.
 
Het bestaande bouwvlak op het manegekavel ligt midden in de beoogde natuurontwikkeling van Het 
Korfwater. Dit bouwvlak en een aanpalend stuk hebben nu nog geen NNN-status. In het nieuwe plan 
wordt het bouwvlak op het manegekavel gecombineerd met het bestaande bouwvlak van het Hotel 
tot een aaneengesloten bouwvlak. Hiervoor moet een kleiner stuk bestaand NNN gebied wijken. Op 
deze manier ontstaat er, om dit nieuwe bouwvlak heen, een logischer en groter aaneengesloten 
natuurnetwerk. De daadwerkelijk inrichting van het NNN gebied is tot stand gekomen in 
samenwerking met Staatsbosbeheer, Stichting Duinbehoud, Het Zijper Landschap en de provincie 
Noord-Holland. Er wordt een overeenkomst afgesloten tussen provincie Noord-Holland en 
ontwikkelaar HNSP waarin de meerwaarde wordt vastgelegd en geborgd in aanleg- en 
onderhoudsvoorwaarden. 
 
De ontwikkelaar en provincie Noord-Holland hebben hun schouders eronder gezet om ondanks het 
reces te komen tot een definitieve gebiedsvisie en een ondertekend contract. Dit is grotendeels 
gelukt. In de bijlagen vindt u het conceptcontract dat de provincie en ontwikkelaar zijn 
overeengekomen en de gebiedsvisie (welke vanwege het overeengekomen contract marginaal is 
gewijzigd ten opzichte van de oorspronkelijke versie, bijlage 7 toelichting bestemmingsplan). 
Voorafgaand aan de raadsvergadering wordt dit dossier op 8 mei nog voorgelegd aan de staf van de 
provincie. Bij groen licht zal Gedeputeerde Staten 16 mei formeel besluiten over de 
natuurcompensatie en kan het contract ondertekend worden. 
 
Uiteraard houden wij dit proces goed in de gaten. Op dit moment lijkt de afronding puur een 
formaliteit. Mocht dat anders zijn kom ik vanzelfsprekend bij u in de lucht.
 
Als derde bijlage deel ik met u de gewijzigde nota van zienswijzen, n.a.v. de vragen van de VVD-
fractie die gisteren door ons zijn beantwoord. 
 
Portefeuillehouder,
Simco Kruijer
 


